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Verslag Presentatie van de resultaten van de Enquête Binnenweg op 23 maart 2016, 
20.00 uur 
 
Op de zonnige zaterdag 12 maart hielden GroenLinks en de Partij van de Arbeid in 
Heemstede een straatenquête over de Binnenweg-beleving. De mening van ruim 130 
personen is schriftelijk genoteerd, en geanalyseerd. 
De geënquêteerden, de pers en iedereen waren uitgenodigd een presentatie van de 
resultaten mee te maken op 23 maart, bij WIJ Heemstede,in  gebouw de Luifel op de 
Herenweg. Een kleine dertig personen was aanwezig, waaronder wethouder Remco Ates. 
Zij luisterden naar een welkom van Ida Sabelis (GL), en een inhoudelijk bespreking van Sjaak 
Struijf (PvdA). Er bleek een grote tevredenheid te bestaan. Het beleid van de gemeente 
verkreeg op een behoorlijk aantal punten steun. Maar er waren zorgen over de veiligheid. 
Velen waren bij een (bijna) ongeluk betrokken geweest. Vragen werden gesteld over de 
plannen van de Vomar, het parkeerbeleid, en de beoordeling van het gemeentelijk beleid. De 
veiligheid van wandelaar en fietser waren de grootste zorg.    
Een uitgebreid verslag van de enquête is te vinden op de website //heemstede.pvda.nl.   
 
 
Verslag PvdA Afdelingsjaarvergadering 23 maart 2016, 20.40 uur. 
 
Opening, mededelingen 
De voorzitter, Sjaak Struijf, heet 10 personen welkom. Een presentatielijst gaat rond. Er is 
bericht van afwezigheid van mw Ruitenberg, mw Sibeijn, en de heren Huisman en J. Maas. 
 
Verslag vorige vergadering 
Het verslag wordt vastgesteld na (weer) bewondering voor de uitgebreidheid en precisie. 
 
Thema: versterking regionale samenwerking 
Geïnventariseerd wordt de contacten die hebben plaatsgevonden, en de plannen die er zijn. 
Er is contact over de Heemsteedse grenzen met Groen Links doordat zij een afdelingsbestuur 
hebben dat meer gemeenten beslaat. Er is een (PvdA) Zuid Kennemerland Kring met elk 
halfjaar een losse bijeenkomst. Bloemendaal hoopt door contacten te leren hoe je het leven 
houdt. Haarlem heeft een aantal activiteiten waar leden uit heel Kennemerland hartelijk 
welkom zijn: een boekenleesclub, de JS, de nieuwjaarsreceptie. 
Waarom meer contact? Om van elkaar te leren, om geen dubbele dingen te doen, om samen 
op te trekken waar gemeenteoverstijgende problemen spelen. Om de inspraak op elkaar af te 
stemmen bij de gemeenschappelijke regelingen, waarvan er steeds meer zijn. Een stimulans 
voor contact zou zijn als er een duidelijk regionale problematiek zou liggen. Maar onderlinge 
strijd ligt op de loer (Duinpolderweg!) 
Het mag echter niet ten koste gaan van de energie die we nodig hebben om het contact met 
de eigen achterban te onderhouden en nieuwe leden te werven. 
Mogelijkheden voor meer contact: websites naar elkaar laten verwijzen, activiteiten van 
andere afdelingen onder ogen van alle leden brengen. Helden verkiezen. Gezamenlijke 
vergadering over een landelijk onderwerp: vluchtelingenopvang. Dat heeft ook nog een sterke 
locale implicatie. 
 
 



Vaststelling Jaarstukken 
Jaarverslag 2015 
Het verslag wordt in dank aangenomen. Een opmerking: de activiteiten van de fractie moeten 
standaard op de agenda van afdelingsvergaderingen komen. 
Financieel Jaarverslag 2015 
Na constatering dat de kascontrolecommissie de boekhouding en het verslag in orde hebben 
bevonden keurt de vergadering zonder verdere vragen het verslag goed, waarmee het 
bestuur ontheven is van de verantwoordelijkheid voor de financiën van 2015. 
Begroting 2016 
De al in november ingezonden begroting wordt officieel goedgekeurd. 
Bestuurssamenstelling 
Sjaak Struijf (vzr), Leendert Ruitenberg (pnm) en Pieter van der Hoeven (lid) zijn herkiesbaar. 
Van Jan Lammersen is dit niet bekend. Coby Kroon (secr) moet helaas haar functie 
beëindigen. Pieter van der Hoeven is bereid de secretariële taak op zich te nemen, als hij 
hulp krijgt wat betreft de vergadernotulen. De vergadering besluit de herkiesbare 
bestuursleden en Pieter van der Hoeven als bestuur te kiezen. Als Jan Lammersen 
herkiesbaar blijkt, zal hij op een volgende vergadering worden verkozen. 
Kascontrolecommissie 
Hans Limper en Coby Kroon vormen voor 2016 de kascontrole commissie. 
Congres en Gewestelijke vergadering 
Pieter van der Hoeven wil wel doorgaan als congresafgevaardigde. Hij geeft een impressie 
van de nieuwe stemprocedure op het laatste congres: veel meer individuele stemmen. Dit 
wordt nog uitgebreid: straks kan men vanuit huis stemmen. 
Hans Limper biedt zich aan om wel eens naar de gewestelijke vergadering te gaan. De 
vergadering accepteert dit in dank. 
 
Actuele Informatie uit de fractie 
Marie-José Nelissen loopt de actuele zaken langs. Dat De Hartekamp geen vluchtelingen 
gaat huisvesten omdat zij alleen gezinnen wil. De winkelvisie Binnenweg, zonder veel 
keuzes. Het opstarten van de Vomar burgergespreksgroep. Het wegblijven van ernstige 
WMO problemen in Heemstede. Het starten van de pilot organisatie dementieproblematiek. 
Prorail studeert op een oplossing voor de overweg voor het laantje van Alverna. Er wordt wel 
geklaagd over de zuinige manier waarop vragen van gemeenteraadsleden door het 
gemeentelijk apparaat worden behandeld. 
 
Rondvraag en sluiting 
Saskia Noorman meldt een mogelijke fout van een ambtenaar die de verkoop van grond op 
het van Lent terrein mondeling ten onrechte zou hebben goedgekeurd. De verkoop is al 
vastgelegd. 
Hans Limper betreurt het dat de Leidsevaartweg niet in het provinciaal verkeerstechnisch 
onderzoek is opgenomen. 
Saskia Noorman stipt nog even het Oekraïne referendum aan: zij raad aan voor te stemmen. 
Coby Kroon meldt dat het afdelingsarchief van Nera Otsen bij het Noord Hollands Archief is 
ondergebracht. Zij hoopt dat zij de dozen uit de tijd van Jan Apon en haarzelf daar ook heen 
kan brengen.   
Coby Kroon wordt tenslotte door Sjaak Struijf uitgeleid; geprezen voor haar 
enthousiasmerende en ideeënrijke aanwezigheid en haar prachtige verslagen. Jammer dat zij 
geen tijd meer heeft voor het afdelingsbestuur. Zij blijft de gemeenteraadsfractie assisteren. 
De voorzitter sluit in dank de vergadering. 


